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Abstract (en)
[origin: WO8705738A1] A system for irradiating liquids with radioactive beams in which a tube (1) with an inlet and outlet connection (4, 5) is
surrounded by a jacket (2) composed of radiation-screening material. In the tube (1) is located a radioactive source (6) for producing the radiation.
The tube (1) is designed to be essentially rectilinear. In the tube (1) are located, starting from the radiation source (6) in the direction towards the
connections (4, 5), shaped elements (10, 12, 14, 15) made of radiation-screening material which prevent escape of radiation via the connections (4,
5). The shaped elements (10, 12, 14, 15) leave a labyrinth-like free passage for the liquid.

Abstract (fr)
Système pour irradier des liquides au moyen de faisceaux radioactifs, dans lequel un tube (1) muni d'un raccord (4, 5) d'entrée et de sortie est
entouré par une enveloppe (2) composée d'un matériau de blindage contre les radiations. Dans le tube (1) est située une source rayonnante (6)
pour la production des radiations. Le tube (1) est conçu de manière essentiellement rectiligne. Dans le tube (1) sont situés, en partant de la source
de radiation (6) dans le sens des raccords (4, 5), des éléments formés (10, 12, 14, 15) réalisés en matériau de blindage contre les radiations, qui
empêchent la sortie des radiations par les raccords (4, 5). Les éléments formés (10, 12, 14, 15) laissent un canal en forme de labyrinthe pour le
passage du liquide.
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